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1. Goedkeuring verslag 1 april 2015. 

 

Het verslag van vorige vergadering wordt zonder opmerkingen goedgekeurd. 

 

2. Uitgebreide toelichtingen, zoals bepaald in artikel 53 van het decreet van 6 juli 

2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking, door bestuurders van de 

stad in de intergemeentelijke verenigingen door de volgende afgevaardigden: 

 

1)Toelichting door mevrouw Rita Van den Bossche, afgevaardigde van de stad,  

      over het beleid van de intergemeentelijke vereniging IVAREM en de  

      uitoefening van haar mandaat. 

Mevrouw Rita Van den Bossche geeft toelichting aan de hand van een toelichtingsnota 

(ter zitting uitgedeeld).De jaarrekening en de balans werden nog niet goedgekeurd 

ingevolge de invoering van de vennootschapsbelasting.   

Ivarem zal in de toekomst kostendekkend werken (met een systeem van 

voorschotfacturen) dit om de winst te beperken en zo ook de vennootschapsbelasting 

die wordt geheven. 

Ivarem heeft een besparingsoefening doorgevoerd waardoor de kosten verminderen en 

er winst werd gemaakt.  Dit zal in de toekomst terugvloeien naar de gemeenten. 

De kost voor de inzameling roze zakken zal worden doorgerekend. 

De resultaten van de besparingsoefening werden reeds verwerkt in het MJP. 

 

 

2) Toelichting door mevrouw Greet Geypen, afgevaardigde van de stad, over het  

     beleid van de intergemeentelijke vereniging IVERLEK en de uitoefening van haar  

     mandaat. 

     Mevrouw Greet Geypen  geeft toelichting aan de hand van een toelichtingsnota  

     (ter zitting uitgedeeld).   

 

De distributienettarieven werd verhoogd. 

De privé-partner is uit de opdrachthoudende vereniging uitgetreden. 

Bij stroomonderbrekingen zal een vergoeding moeten worden betaald door IVERLEK. 

Nieuw is ook: warmtenetten, samenaankoop energie, aardgasvoorzieningen, … 

Bij verplaatsing van leidingen valt de kost ten laste van de netbeheerder (volgens het 

principe vh economisch optimum). 



Verder aandacht voor slimme meters ( eindrapport van het pilootproject werd 

opgemaakt) en voor openbare verlichting. 

Sociale functie: Iverlek is sociale leverancier van energieleveringen. 

Ecologisch aspect: in het kader van de burgemeestersconvenant wordt Eandis-expertise 

gedeeld met de lokale besturen. 

Energiediensten: studiedienst om lokale besturen te helpen met het doorvoeren van 

duurzame investeringen. 

Het EVA-project werd afgerond. 

Eandis neemt een aantal nieuwe initiatieven mbt Minder Hinder. 

 

  

3)Toelichting door mevrouw Greet Geypen, afgevaardigde van de stad, over het 

beleid van de intergemeentelijke vereniging IGEMO en de uitoefening van haar 

mandaat. 

Mevrouw Greet Geypen overloopt het verslag betreffende de uitvoering van het 

bestuursmandaat en toelichting inzake de krachtlijnen van de intergemeentelijke vereniging 

betreffende het werkingsjaar 2014 – 1ste semester 2015 (ter zitting uitgedeeld). 

Igemo heeft een zware sanering doorgevoerd.  Dit omdat het aantal opdrachten 

terugviel bij het begin van de legislatuur. 

Basisdienstverlening: contacten tussen de verschillende besturen (zoals conferentie van 

burgemeesters), VLINTER-platform 

Milieu, natuur en duurzame ontwikkeling: de ‘omgevingsvergunning’ wordt vanuit 

Igemo opgevolgd.  Idem wat handhaving betreft. 

Het verslag geeft een gedetailleerd overzicht van alle projecten.  Mechelen heeft een 

groot aandeel in heel wat projecten. 

Energie: hier heeft Mechelen gekozen voor Energiepunt. 

Igemo speelt een belangrijke rol in een aantal grote dossiers: stationsomgeving, RUP’s 

(totnogtoe met een goede samenwerking met de stad). 

Woonbeleid: hier maakt Mechelen minder gebruik van de diensten van Igemo.   

Financieel: cijfers zitten terug goed.  Het aspect van de vennootschapsbelasting speelt 

hier ook mee. 

 

 

4)Toelichting door de heer Koen Anciaux, afgevaardigde van de stad, over het 

beleid van de intergemeentelijke vereniging FINILEK en de uitoefening van zijn 

mandaat. 

In zijn afwezigheid wordt de toelichting verstrekt door mevrouw Greet Geypen. 

     Mevrouw Greet Geypen geeft toelichting aan de hand van een toelichtingsnota (ter zitting 

uitgedeeld). 

 

Zeer financieel-technische nota. 

Finilek beheert de aandelen van de lokale besturen. Jaarlijks wordt een divident 

uitgekeerd. 

Electrabel Customer Solutions werd verlieslatend en FINILEK is uitgetreden. 

Wind4Flanders: nieuw verhikel (Mechelen heeft geen aandelen verworven aangezien 

het een speculatief karakter heeft). 

Kapitaalsverhoging Publi-T: Mechelen wel ingestapt (betreft aanleg hoogspanning naar 

buitenlandse producenten). 

Finilek keert extra divident uit om te ontsnappen aan de vennootschapsbelasting. 

 

5) Toelichting door mevrouw Katleen Den Roover, afgevaardigde van de stad, over  

     het beleid van de intergemeentelijke vereniging PIDPA en de uitoefening van haar  

     mandaat.  

     Mevrouw Kathleen Den Roover overloopt het toelichtingsdocument bestuurders –  

     jaarverslag 2014 - met bijhorende powerpoint (ter zitting uitgedeeld). 

Infrastructuur werd geoptimaliseerd. 

In het verslag wordt energieverbruik weergegeven in kader van waterwinning. Pidpa 

voorziet ook in eigen stroom via zonnepanelen en aankoop groene stroom. 

80% van de reststoffen worden hergebruikt (aspect van duurzaamheid). 

Belangrijk aspect: kwaliteitsbewaking. 

Opmerkelijk: waterverbruik in het Pidpa-gebied neemt sinds 2010 af. 

72% van het drinkwater gaat naar huishoudelijke klanten. 



Pidpa rekent een voordelig tarief aan in vergelijking met andere maatschappijen. 

Sociale aspect: meer aanvragen, minder afsluitingen wegens niet betaling (categorie 

‘beschermde klant’ werd uitgebreid). 

Verder aandacht voor klachtenbeheer, Hidrodoe 

Financieel resultaat: stijging van het financieel resultaat. 

 

6) Toelichting door mevrouw  Katleen Den Roover, afgevaardigde van de stad,  

     over het beleid van de intergemeentelijke vereniging PONTES en de  

     uitoefening van haar mandaat.  

     Mevrouw Kathleen Den Roover overloopt de toelichtingsnota van PONTES (ter zitting  

     uitgedeeld. 

 

Pontes heeft activiteiten in Antwerpen en Limburg.  Er wordt werk gemaakt van de 

bouw van een derde crematorium in Lommel. 

Het verslag geeft een overzicht van infrastructuur, plechtigheden en uitvaartmaaltijden. 

Aantal crematies is nog toegenomen.  Pontes is de grootste speler op de markt. 

Financieel: winst werd overgedragen naar volgende boekjaar. 

 

6) Toelichting door de heer Walter Schroons over het beleid van de  

     intergemeentelijke vereniging CIPAL en de uitoefening van zijn mandaat.  

     De heer Walter Schroons overloopt de toelichtingsnota bij het beleid van Cipal (ter  

     zitting uitgedeeld). 

 

Werking: twee identiteiten: DV werkt voor de vennoten de NV voor de Vlaamse 

overheid en andere opdrachtgevers. 

Door het in house-principe kunnen de vennoten op een gemakkelijke manier diensten 

afnemen. 

Cipal streeft naar intensieve IT-samenwerking.  

Er zijn 233 vennoten aangesloten bij Cipal. 

De groep cipal telt 279 medewerkers. 

Financieel: Resultaten 2014 moeten nog worden voorgelegd aan AV van 12 juni 2015. 

Cipal heeft nog verlies gemaakt maar dit verlies neemt af. 

Belangrijkste investeringen in ontwikkeling van tools: 

- BBC 

- HR 

- Intellistamp 

- Brocade 

- etc 

 

 

 

 

    Verslaggever: Erik Laga 

 


